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ΔΗΛΩΣΕΙΣ ΠΡΟΕΔΡΟΥ Ε.Β.Ε.Π., κου Β. ΚΟΡΚΙΔΗ, ΜΕΤΑ ΤΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ ΜΕ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ 

ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ, κ. Χ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ, ΓΙΑ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΤΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΤΩΝ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΩΝ ΤΟΥ 

ΠΕΙΡΑΙΑ. 

 

«Παρά τις συντονισμένες ενέργειες και προσπάθειες του Ε.Β.Ε.Π. με όλους τους φορείς της πόλης 
με σκοπό να αποτραπεί η  μετεγκατάσταση των Δικαστηρίων του Πειραιά, στο πρώην κτήριο των 
καπναποθηκών «Κεράνη» στο Δήμο Νίκαιας-Ρέντη, δεν διαφαίνεται άμεσα να επιτυγχάνεται, λόγω 
έλλειψης μιας σοβαρής και κοινά αποδεκτής πρότασης.» Ο Υπουργός ενημέρωσε τον Πρόεδρο του 
Ε.Β.Ε.Π. ότι έχει ήδη αποφασιστεί να πραγματοποιηθεί η επίσημη παραλαβή του κτηρίου  εντός 
των ημερών και η μεταφορά των υπηρεσιών τους εκεί μέχρι το τέλος του τρέχοντος χρόνου. « 
Όπως έχουμε επισημάνει επανειλημμένως στο παρελθόν, η απομάκρυνση των Δικαστηρίων θα 
οδηγήσει την πόλη σε απαξίωση, ειδικά σε μια περίοδο όπου βρίσκονται σε εξέλιξη σοβαρά έργα 
υποδομής για τον Πειραιά. Αν και τα χρονικά περιθώρια στενεύουν, έστω και την ύστατη στιγμή, 
το Ε.Β.Ε.Π. καλεί όλους τους φορείς που ενδιαφέρονται να συνεργαστούν και να καταθέσουν μία 
ενιαία πρόταση, ώστε να υπάρξει η δυνατότητα εκμετάλλευσης των αναξιοποίητων δημοτικών 
κτηριακών υποδομών, προκειμένου να παραμείνουν τα Δικαστήρια στην πόλη του Πειραιά.»   
 

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΣΤΟ Ε.Β.Ε.Π. ΜΕ ΘΕΜΑ: «Η ΧΡΗΣΗ ΤΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ TIR (’TIR CARNET’) ΣΤΟΝ 

ΠΕΙΡΑΙΑ». 

Το Εμπορικό & Βιομηχανικό Επιμελητήριο Πειραιώς ανακοινώνει ότι, σε συνεργασία με την 

Ομοσπονδία Φορτηγών Αυτοκινητιστών Ελλάδος (Ο.Φ.Α.Ε.) και τον Ελληνικό Επιμελητηριακό 

Σύνδεσμο Μεταφορών (Ε.Ε.ΣΥ.Μ.), την Πέμπτη 26 Σεπτεμβρίου 2013 και ώρα 17:00 στην Αίθουσα 

του Διοικητικού Συμβουλίου του Μεγάρου του Ε.Β.Ε.Π. θα πραγματοποιηθεί παρουσίαση-

συζήτηση, με θέμα: «Η χρήση του συστήματος TIR (’TIR Carnet’), στον Πειραιά». Στην εκδήλωση 

θα μετέχει, επίσης, η Διεθνής Ένωση Οδικών Μεταφορών(IRU) και ο Σταθμός 

Εμπορευματοκιβωτίων Πειραιά (PCT/COSCO). Πρόσκληση.  

 

ΤΑ 7 ΚΥΡΙΑ ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΣΤΙΚΑ ΤΗΣ ΠΡΟΤΑΣΗΣ ΤΗΣ ΕΣΕΕ ΓΙΑ ΤΙΣ ΝΕΕΣ ΕΜΠΟΡΙΚΕΣ ΜΙΣΘΩΣΕΙΣ. 

Η ΕΣΕΕ, συμμετέχοντας ενεργά στο διάλογο αναφορικά με την τροποποίηση του πλαισίου για την 
επαγγελματική στέγη, απευθύνθηκε με επιστολή προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και 
Ανταγωνιστικότητας κ. Κωστή Χατζηδάκη και συνάντησε το αρμόδιο τεχνικό κλιμάκιο της 
Τρόϊκας.  Και στις δύο παρεμβάσεις της, η Συνομοσπονδία προβάλλει τις θέσεις της, εν όψει της 
τελικής ευθείας, για τη σύνταξη του σχεδίου νόμου, στις δε αιτιάσεις της Τρόικας για 
υπερπροστατευτικό, ανελαστικό και δεσμευτικό πλαίσιο στην αγορά, η ΕΣΕΕ δια του Προέδρου 
της κ. Βασίλη Κορκίδη, απήντησε επάνω στο εξής τρίπτυχο: α) Να σχεδιαστεί το μέλλον και να μην 
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αλλοιωθεί το παρόν, διατηρώντας ως έχει την 12ετία για όλες τις υφιστάμενες εμπορικές 
μισθώσεις, β) Να αποφύγουμε την συμφόρηση των δικαστηρίων με νέες μισθωτικές υποθέσεις, 
που θα φέρει η πλήρης απελευθέρωση και γ) Να ρυθμίσουμε αποτελεσματικά τις στρεβλωτικές 
μισθώσεις των ακινήτων που ανήκουν σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, ασφαλιστικά ταμεία, 
ιδρύματα, κληροδοτήματα κλπ. Η ΕΣΕΕ επεσήμανε στην Τρόϊκα ότι η ελληνική αγορά και κοινωνία 
έχουν ιδιαιτερότητες, όπως η έλλειψη συμβατικής ισότητας που αποτελεί τον κανόνα και όχι την 
εξαίρεση και η απροθυμία των ιδιοκτητών να δέχονται «ρήτρα εξόδου» στα συμβόλαια. Κυρίως 
όμως, πρέπει να λάβουν υπόψη τους το γεγονός ότι στην Ελλάδα υπάρχουν πάρα πολλές μικρές 
ιδιοκτησίες και επίσης πολλές μικρές και μεσαίες εμπορικές επιχειρήσεις. Τόσο προς το Υπουργείο, 
όσο και προς την Τρόϊκα, η ΕΣΕΕ κατέθεσε τις θέσεις της για το πώς πρέπει να διαμορφωθεί το νέο 
πλαίσιο που θα ορίζει τις εκατέρωθεν υποχρεώσεις ιδιοκτητών και ενοικιαστών στις νέες 
μισθώσεις.  Οι εν λόγω θέσεις συνοψίζονται σε 7 κύρια σημεία. 

 

Η ΕΣΕΕ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΕΤΑΙ ΕΝΤΟΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΩΝ ΔΟΣΕΩΝ, ΠΡΟΣΘΕΤΩΝ ΦΟΡΩΝ ΚΑΙ 

ΤΕΛΩΝ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΟ ΕΛΕΓΧΟ. 

Έντρομος ο επιχειρηματικός κόσμος πληροφορήθηκε, την αιφνιδιαστική διάταξη που εξέδωσε  το 
Υπουργείο Οικονομικών, αναφορικά με την κατάργηση των δόσεων για την εξόφληση επιπλέον 
φόρων, τελών, εισφορών και προστίμων μετά από έλεγχο. Χωρίς καμία προειδοποίηση και 
αγνοώντας τις δυσμενείς συνέπειες της οικονομικής κρίσης, οι οποίες έχουν καταβαραθρώσει την 
ρευστότητα αλλά και την πιστοληπτική ικανότητα των επιχειρήσεων, οι υπεύθυνοι του 
Υπουργείου κατ’ απαίτηση της Τρόικας αποφάσισαν την ατεκμηρίωτη  κατάργηση του 
υφιστάμενου καθεστώτος, όσον αφορά στην πληρωμή πρόσθετων φόρων και προστίμων από την 
εφορία οδηγώντας χιλιάδες ΜΜΕ σε «εφάπαξ εξόντωση». Σύμφωνα λοιπόν με την 
απόφαση/διάταξη του ΥΠ.ΟΙΚ (διατάξεις του άρθρου 66 του νόμου 4074/2013) προβλέπεται πως 
για τις υποθέσεις για τις οποίες δεν είχαν εκδοθεί Αποφάσεις Επιβολής Προστίμου (ΑΕΠ) μέχρι τις 
31 Ιουλίου 2013 ή για τις υποθέσεις για τις οποίες είχαν εκδοθεί ΑΕΠ, αλλά δεν βρίσκονται ακόμη 
σε στάδιο διοικητικής επίλυσης της διαφοράς, οι επιτηδευματίες από 1/8/2013 είναι 
υποχρεωμένοι να καταβάλλουν το 60% του συνολικού ποσού των προστίμων εντός των επόμενων 
10 εργάσιμων  ημερών από την κοινοποίηση της πράξης επιβολής προστίμου και το εναπομείναν 
40% του ποσού, μέχρι την τελευταία εργάσιμη ημέρα του επόμενου μήνα. Όπως γίνεται εύκολα 
κατανοητό, τέτοιες απροκάλυπτες  κινήσεις, όχι μόνο δεν συνδράμουν στην ομαλοποίηση και στην 
εύρυθμη λειτουργία της αγοράς αλλά αντίθετα αποτελούν θηλιά στο λαιμό χιλιάδων ελεύθερων 
επαγγελματιών, οι οποίοι μη μπορώντας να ανταποκριθούν στη πληθώρα των υποχρεώσεών τους, 
κυριαρχούνται από τα αισθήματα της οργής, της αγανάκτησης και της απογοήτευσης για την 
ακολουθούμενη εισπρακτική πολιτική. Περισσότερα… 

 

ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΤΟΥ ΕΜΠΟΡΙΟΥ ΣΤΑ ΚΕΝΤΡΑ ΤΩΝ ΠΟΛΕΩΝ 
ΥΠΕΓΡΑΨΕ Η ΕΣΕΕ ΓΙΑ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ. 

Πραγματοποιήθηκε στις 12, 13 και 14 Σεπτεμβρίου 2013 συνάντηση στη Ρώμη ανάμεσα στην 
CONFCOMMERCIO και τον πρόεδρό της κ. Carlo Sangalli και σε αντιπροσωπεία της ΕΣΕΕ με 
επικεφαλής τον πρόεδρό της κ. Βασίλη Κορκίδη. Σκοπός της συνάντησης ήταν η υπογραφή ενός 
Πρωτοκόλλου Συνεργασίας, μεταξύ των κορυφαίων εμπορικών οργανώσεων από το σύνολο της 
Ε.Ε. για την ανάπτυξη χωροταξικών και αστικών πολιτικών προς όφελος του ευρωπαϊκού 
εμπορίου των κέντρων των πόλεων. Η ΕΣΕΕ υπέγραψε το Πρωτόκολλο συνεργασίας για 
λογαριασμό της Ελλάδας με την Ιταλία, την Ισπανία και το Βέλγιο, ενώ θα ακολουθήσουν η Γαλλία, 
η Πορτογαλία, η Αυστρία και η Πολωνία για την ανάπτυξη του εμπορίου στα κέντρα των 
Ευρωπαϊκών πόλεων στα πλαίσια της νέας προγραμματικής περιόδου 2014-2020.Περισσότερα.. 

http://www.esee.gr/%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95/%CE%93%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%B5%CE%AF%CE%BF%CE%A4%CF%8D%CF%80%CE%BF%CF%85/TabId/104/ArtMID/528/ArticleID/649/%CE%A4%CE%B1-7-%CE%BA%CF%8D%CF%81%CE%B9%CE%B1-%CF%87%CE%B1%CF%81%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%B7%CF%81%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CF%80%CF%81%CF%8C%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7%CF%82-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B9%CF%82-%CE%9D%CE%AD%CE%B5%CF%82--%CE%95%CE%BC%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%B9%CE%BA%CE%AD%CF%82-%CE%9C%CE%B9%CF%83%CE%B8%CF%8E%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82.aspx
http://www.esee.gr/%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95/%CE%93%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%B5%CE%AF%CE%BF%CE%A4%CF%8D%CF%80%CE%BF%CF%85/TabId/104/ArtMID/528/ArticleID/647/%CE%97-%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CE%BC%CE%B1%CF%81%CF%84%CF%8D%CF%81%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9-%CE%AD%CE%BD%CF%84%CE%BF%CE%BD%CE%B1-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%81%CE%B3%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B4%CF%8C%CF%83%CE%B5%CF%89%CE%BD-%CF%80%CF%81%CF%8C%CF%83%CE%B8%CE%B5%CF%84%CF%89%CE%BD-%CF%86%CF%8C%CF%81%CF%89%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%84%CE%B5%CE%BB%CF%8E%CE%BD-%CE%BC%CE%B5%CF%84%CE%AC-%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%86%CE%BF%CF%81%CE%BF%CE%BB%CE%BF%CE%B3%CE%B9%CE%BA%CF%8C-%CE%AD%CE%BB%CE%B5%CE%B3%CF%87%CE%BF.aspx
http://www.esee.gr/%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95/%CE%93%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%B5%CE%AF%CE%BF%CE%A4%CF%8D%CF%80%CE%BF%CF%85/TabId/104/ArtMID/528/ArticleID/645/%CE%A0%CF%81%CF%89%CF%84%CF%8C%CE%BA%CE%BF%CE%BB%CE%BB%CE%BF-%CE%A3%CF%85%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CE%B2%CE%AC%CE%B8%CE%BC%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B5%CE%BC%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%AF%CE%BF%CF%85-%CF%83%CF%84%CE%B1-%CE%9A%CE%AD%CE%BD%CF%84%CF%81%CE%B1-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CF%80%CF%8C%CE%BB%CE%B5%CF%89%CE%BD-%CF%85%CF%80%CE%AD%CE%B3%CF%81%CE%B1%CF%88%CE%B5-%CE%B7-%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%BB%CE%BF%CE%B3%CE%B1%CF%81%CE%B9%CE%B1%CF%83%CE%BC%CF%8C-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%95%CE%BB%CE%BB%CE%AC%CE%B4%CE%B1%CF%82.aspx
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ΕΥΡΕΙΑ ΣΥΣΚΕΨΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ ΤΩΝ ΕΞΑΓΩΓΩΝ ΣΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ. 

Διπλασιάζεται το όριο χρηματοδότησης του Προγράμματος Εξωστρέφεια που παρείχε ο 
Οργανισμός Ασφάλισης Εξαγωγικών Πιστώσεων (Ο.Α.Ε.Π.) από 500.000 ευρώ σε 1 εκατ. ευρώ, 
προκειμένου να διευκολυνθούν περαιτέρω οι εξαγωγικές δραστηριότητες των ελληνικών 
επιχειρήσεων. Αυτό αποφασίστηκε, μετά από πρόταση του Ο.Α.Ε.Π., σε ευρεία σύσκεψη της 
Συντονιστικής Επιτροπής Εξωστρέφειας στο Υπουργείο Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, με 
Πρόεδρο τον Υφυπουργό, κ. Νότη Μηταράκη ο οποίος ,μεταξύ άλλων, δήλωσε: «Βασική 
προτεραιότητα της κυβέρνησης, αποτελεί η ενίσχυση της εξωστρέφειας της ελληνικής οικονομίας, 
ως  βασικού πυλώνα ανάπτυξης και αύξησης της απασχόλησης. Στο πλαίσιο αυτό, στη σύσκεψη 
που έγινε με τη συμμετοχή των αρμόδιων φορέων αποφασίστηκε ότι οι εκπρόσωποι των 
εξαγωγικών επιχειρήσεων και των αρμόδιων οργανισμών, Συνδέσμων και Επιμελητηρίων  θα 
συμμετέχουν ενεργά στην χάραξη και τον συντονισμό  των δράσεων της εξαγωγικής πολιτικής. Για 
το σκοπό αυτό θα κινηθούν άμεσα οι διαδικασίες για τη θεσμοθέτηση Συμβουλευτικής Ομάδας 
Εργασίας με σύνθεση που θα περιλαμβάνει τους ανωτέρω φορείς.» 

 

ΒΙΟΧΑΛΚΟ: ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕ ΤΗ ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΤΗΣ ΕΔΡΑΣ ΤΗΣ ΣΤΟ ΒΕΛΓΙΟ. 

«Η ΒΙΟΧΑΛΚΟ, εταιρία χαρτοφυλακίου χωρίς παραγωγική δραστηριότητα, συγχωνεύεται και 
απορροφάται από τη βελγική θυγατρική της, Viohalco SA, που πριν την ολοκλήρωση της 
συγχώνευσης θα έχει εισαχθεί στο χρηματιστήριο Euronext των Βρυξελλλών. Η συγχώνευση έχει 
αποκλειστικό στόχο τη βελτίωση της πρόσβασης της ΒΙΟΧΑΛΚΟ στις διεθνείς αγορές κεφαλαίου, 
επ’ ωφελεία της διεθνούς ανταγωνιστικότητας και της μακροπρόθεσμης βιωσιμότητας των 
θυγατρικών της εταιριών. Δεδομένης της περιορισμένης ρευστότητας από την οποία πλήττεται η 
Ελληνική Οικονομία και παρά τη στήριξη που έχει λάβει ο Όμιλος από τις Ελληνικές τράπεζες, η 
αναζήτηση πρόσθετων πηγών χρηματοδότησης από τη ΒΙΟΧΑΛΚΟ είναι επιβεβλημένη, 
προκειμένου να συνεχισθούν απρόσκοπτα οι επενδύσεις των θυγατρικών της εταιριών και να 
καλυφθούν σε ανταγωνιστικό κόστος οι αυξημένες ανάγκες κεφαλαίου κίνησης, σε μια προοπτική 
αξιοποίησης του συνόλου της υφιστάμενης και της προστιθέμενης παραγωγικής δυναμικότητας 
του ομίλου» αναφέρει, μεταξύ άλλων, η Εταιρεία στην ανακοίνωσή της, υπογραμμίζοντας ωστόσο, 
ότι η συγχώνευση δεν επηρεάζει τις θέσεις εργασίας στις Ελληνικές θυγατρικές. 
 
 
EUROSTAT: ΚΑΤΑ 2,2 ΔΙΣ. ΜΕΙΩΘΗΚΕ ΤΟ ΕΜΠΟΡΙΚΟ ΕΛΛΕΙΜΜΑ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ.     
 
Σε 9,7 δισ. ευρώ μειώθηκε το εμπορικό έλλειμμα της Ελλάδας το πρώτο εξάμηνο του 2013, έναντι 
11,9 δισ. ευρώ το αντίστοιχο εξάμηνο πέρυσι, σύμφωνα με στοιχεία της Eurostat που δόθηκαν 
πρόσφατα στη δημοσιότητα. Σύμφωνα με τα ίδια στοιχεία, οι ελληνικές εξαγωγές αυξήθηκαν κατά 
5% το πρώτο εξάμηνο του 2013 σε σχέση με το αντίστοιχο περυσινό, ενώ οι εισαγωγές μειώθηκαν 
κατά 6%. Ωστόσο, το εμπορικό έλλειμμα της Ελλάδας (9,7 δισ. ευρώ) είναι το τρίτο υψηλότερο 
στην ΕΕ των 28, μετά τη Γαλλία (38 δισ. ευρώ) και τη Μ. Βρετανία (31,7 δισ. ευρώ). 

 

EUROSTAT: ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΚΟΣΤΟΥΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΚΑΤΑ 36.6%. 
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Συρρίκνωση του κόστους εργασίας, μισθολογικού και μη μισθολογικού, στην Ελλάδα 
καταγράφουν τα τέσσερα τελευταία τριμηνιαία στοιχεία που δημοσιοποίησε η Eurostat. 
Σωρευτικά το κόστος εργασίας υποχώρησε 36.6%. 


